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Vragen van de leden Hoogland en Oosenbrug (beiden PvdA) aan de 
staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over de gebrekkige dekking van 
telefoonproviders in het spoor- en metronettunnels (ingezonden 30 januari 
2014). 

Vraag 1
Heeft u wel eens mobiel getelefoneerd in de Rotterdamse metrotunnel? Zo ja, 
hoe was uw bereik? 

Vraag 2
Herkent u het beeld dat in het artikel «Providers en prorail kunnen telefoonbe-
reik in spoortunnel verbeteren» wordt geschetst, dat dekking prima mogelijk 
is als ProRail gaat samenwerken met mobiele providers?1 

Vraag 3
Bent u bereid om met lagere overheden in overleg te gaan om knelpunten – 
denk aan de metro’s in Rotterdam en Amsterdam – in beeld te krijgen en het 
gsm-bereik daar te verbeteren? 

Vraag 4
Bent u bereid met ProRail en de telecomproviders in overleg te gaan over de 
vraag of verbetering van het gsm-bereik in treintunnels mogelijk is? 

Vraag 5
Wie draagt zorg voor een goed mobiel bereik in nieuwe spoortunnels, zoals 
de nieuwe spoortunnel bij Delft?

1 http://m.ovpro.nl/special/2014/01/28/providers-en-prorail-kunnen-telefoonbereik-in-spoortunnel-
verbeteren/?utm_campaign=0d8da02ed3-OVPro_nieuwsbrief_bellen_in_trein1_28_2014
&utm_medium=email&utm_source=OVPro
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